
ifJ Grååsen Velforening 

PROTOKOLL 
Organ: Styret 
Tid: Mandag 28. November 2016 kl.19:30-22:00 
Sted: Buerveien 48 (hjemme hos Bjørg Irene) 

Nr.8/2016 

Møtedeltakere: Bjørg Irene Kongsbak, Irene Skavås og Ivar Vågen. Åge Vold og Claes Kolstad hadde 
meldt forfall. Marit Birgitte Smerthu var savnet. 

Saker til behandling: 

Sak nr .1. Protokoll for styremøte nr.7 /2016 - godkjenning og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Protokoll for styremøte nr.7/2016, jf. vedlegg (er i realiteten tidligere 
godkjent, men skal signeres og gjennomgås som oppfølging) 

Vedtak: Protokollen signeres og er gjennomgått som oppfølging. 

Sak nr .2. Referater 
Følgende ble referert: 
2.1. Status for bankkonto - beholdning pr. møtedato er kr.77.041,29 inkl. medlemsbet. fra 87 
2.2. Aktivitetsområdet -tilsagn 21.11.2016 fra Sparebankstiftelesen Spydeberg kr.27.000,-
2.3. Sti-komiteen - status og videre utvikling I rydding på koller, i Elgstien og justert trace 
2.4. Miljøkomiteen - status og videre utvikling I rydding av kvist etter hugst Aktivitetsomr. 
2.5. Aktivitetsområdet - status og videre utvikling/ felling og kapping av trær+ start utvikling 
2.6. Grusbanen - status og videre utvikling I stokker for skille tilkjørt+ kanter for islegging SK 
2.7. Ballbingen - status I SK har montert nye målnett. Løse/fjerna bord må rep./erst. GVF 
2.8. Skileik-anlegget - status I Dugnad gjennomført av GVF 
2.9. Aktivitetsområdet-dugnad 29.10.2017 I godt oppmøte og effektiv jobbing GVF /Miljøk. 
2.10. Plan for Massedeponi Skjærsaker - saken fortsatt under administrativ behandling 
2.11. Evt. plan for 9 nye boligtomter i tilknytn. Grååsen boområde - ikke mottatt i SK ennå. 
2.12. Fjerning av busker og trær langs veier og fellesarealer diskuteres med tilgrensende og 
berørte før felling og fjerning våren 2017. 

Vedtak: 
Referatsakene 2.1.-2.11. tas til orientering. 

Sak nr.3. Sikker kryssing av FV122- komite/oppnevning 
Saksopplysninger: a. Mandat felles arbeidsgruppe, b. Fra Vollene Vel er oppnevnt: Heidi Hoel 
Sørensen og Siri Merete Dahler Hansen, b. Fra Grååsen Velforening: Erik Okstad og ??? 

Vedtak: 
Styreleder arbeider videre med sikte på en villig person til fra Grååsen, slik at arbeidet kan 
startes og gjennomføres snarest mulig. 

Sak nr .4. Naturstiene - status og fremdrift 
Saksopplysninger: a. Muntlig redegjørelse fra styreleder i møtet, b. Grunneier Gunnar 
Åsvestad har bygget nytt fjøs for de dyrene som skal på beite der han har hugget skogen, c. 
Stikomiteen har ryddet mye i Elgstien etter hugst, justert traceen og preparert på kollene. 
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ral Grååsen Velforening Nr.8/2016 
Vedtak: 
1. Styret er spent og awentende til de praktiske konsekvensene av at eieren av Løken søndre 
har hugget skogen på sin eiendom, og at området skal bli beite for frittgående kyr og kalver. 
2. Grunneieren har uttalt aksept for at stiene kan opprettholdes og brukes av allmennheten, 
men at sti-ansvarlig må montere stigetrapper for passering over gjerdet der stien krysser 
gjerdet, og at det vil bli ulovlig å ha med hund innenfor innhegningen. 
3. Lions Club Spydeberg har bekreftet at de vil rehabilitere Fossum-stien så tidlig våren 2017 
at den kan tas med på nytt sti-kart som Grååsen Velforening skal utarbeide våren 2017. Det 
nye kartet skal også gis flere historiske markeringer og navn langs Glomma i aktuelt område. 
4. Stigruppa bes sørge for god skilting, merking og skjøtsel av alle natur-stiene som GVF har 
ansvar for, dvs. Løkenstien, Elgstien, Rådyrstien og Sollistien (med forlengelse langs Bro
veien med avgrening til Vildsundneset. Det settes opp "Besøkskasse" m/bok for registrering. 

Sak nr.S. Grååsen boområde - orden og hygiene I status og oppfordring 
Saksopplysninger: a. Friområder, b. Batteristien, c. Langs veier 

Vedtak: 
Aktuelle beskrivelser og oppfordringer innarbeides i Grååsen Nytt Nr.4/2016. 

Sak nr.6. GrååsenNytt Nr.4/2016 -temaer 
Saksopplysninger: a. Forslag til disposisjon, jf. vedlegg, b. Diskusjon og innhold 

Vedtak: 
Med bakgrunn i generell og konkret diskusjon i styrets møte, av utfordringer og ønsket 
utvikling, innarbeides aktuelle temaer i GrååsenNytt Nr.4/2016, og som distribueres medio 
desember 2016. Styreleder lager utkast som sendes styret til kommentarer/ godkjenning. 

Sak nr.7. Grååsen boområde- privat plan for videre utbygging 
Saksopplysninger: a. Kommuneplanens arealdel, b. Privat utbyggingsplan - status, c. Videre 
arbeid, d. Innspill fra Grååsen Velforening 

Vedtak: 
På forespørsel fra styreleder til SK v/Jon Gunnar Weng, har han opplyst at SK ikke har 
mottatt noe nytt forslag til plan for utbygging av nye boliger som utvidelse av Grååsen 
boområde. En slik plan må behandles politisk, og med muligheter for GVF til uttalelser. 

Sak nr .8. GVF - face book-side + mail-adresse 
Saksopplysninger: a. Se protokollen for styremøte Nr.7/2016 

Vedtak: 
Åge Vold skal iht. tidligere vedtak lage forslag som forelegges styret til vedtak. Han hadde 
forfall til dagens møte. Saken fremmes på nytt i neste styremøte. 

Sak nr.9. Støy fra trafikken på nye E18 - rapport og tiltak 
Saksopplysninger: a. Se protokollen for styremøte Nr.7/2016, b. Forslag fra Åge til innspill 
(ikke mottatt), c. Samtale med SK v/Jon Gunnar Weng, som annonserte innspill fra H. Novac. 

Vedtak: 
Styret avventer brev fra Helsehuset v/H. Novac, med sikte på videre oppfølging i neste 
styremøte. 
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'8J Grååsen Velforening 
Sak nr.10. Eventuelt 
Følgende ble tatt opp: 

Nr.8/2016 

10.1. Neste styremøte fastsettes til: Mandag 16.1.2017 kl.19:30 hos Irene Skavås 
10.2. Det legges tilrette for at innbetaling av årskontingent kan skje også ved bruk av Vips. 
10.3. Årsmøte 2017 settes til Mandag 13.2.2017 kl.19:00. Sted: Vollene miljø- og kulturgård. 
10.4. Grååsen-dagen 2017 fastsettes til søndag 17.9.2017 med start kl.12:00. Komite 
oppnevnes i neste styremøte. 

ooOoo 

Pro(okollen ga kjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 

Un~erskrifter: 

\ 
styremedlem 
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